

20 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

# PRINCIPAL NEWS & NOTES

Welcome Back After Mid-Term Break!

Asalamualaykum and Good Morning,

Dear Parents,

We are delighted to welcome our Pinnacle families back after a restful mid-term break. We hope you enjoyed quality time together and that our students return refreshed, ready, and eager to continue learning and growing.

We would like to begin by expressing our heartfelt thanks for your continued support during the recent MAP Testing. Your encouragement and collaboration at home have truly made a difference. We are pleased to share that students have demonstrated steady growth and progress overall, reflecting both their effort and your involvement. Please note that MAP make-up sessions are being held this week for any students who were absent during testing.

Upcoming Assessments

The ABT (Assessment of Basic Thinking) Exams will begin on Monday, 27th October 2025.

Further circulars and guidance will be shared soon. We encourage parents to help children stay consistent with their reading, revision, and rest routines in preparation for these assessments.

Extracurricular Activities Begin Thursday, 23rd October

We are thrilled to announce that Extracurricular Activities (ECAs) will resume on Thursday, 23rd October 2025.

- Grades 1–6: Every Thursday (last period)
- KG1 & KG2: Every Friday (last period)

Students can choose from an exciting range of activities:

- Drama / Theater Club & Public Speaking
- Art and Crafts Club
- Badminton
- Arabic Reading and Storytelling Sessions
- Football / Soccer Team
- Music and Rhythm Club
- Robotics Club
- Reading / Book Club / Journalism / School Newspaper
- Qur'an Recitation and Tajweed

**Warm regards,**  
**Aisha Ashraf**  
**School Principal**

20 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

# PRINCIPAL NEWS & NOTES

## Why ECAs Matter:

Extracurricular activities play a vital role in a child's holistic development. They help students:

- Build confidence, creativity, and communication skills
- Develop teamwork, leadership, and discipline
- Apply classroom learning to real-world experiences
- Discover new interests and talents that enrich their school life

At Pinnacle, we believe learning extends beyond the classroom, and these clubs provide a platform for every child to shine.

## Home-School Partnership: How Parents Can Support

As we move into this new half of the term, here are some gentle reminders to help your child succeed:

- Punctuality: Please ensure your child arrives at school on time each morning.
- Uniform: Students should wear the correct and neat school uniform, including proper footwear and grooming.
- Healthy Eating: Kindly pack nutritious snacks and lunches. Avoid sugary drinks, chocolates, or chips where possible.
- Homework & Reading: Encourage regular reading and review of classwork to strengthen learning habits.
- Positive Mindset: Celebrate effort and persistence. These are the foundations of lifelong learning.

## Looking Ahead

As we approach the UAE National Day celebrations, we will continue to honor the spirit of our nation, its unity, culture, and vision for the future. Our lessons and assemblies will help students appreciate both the heritage of the UAE's past and the innovation of its present.

In the words of Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan, our nation's Founding Father:

"A country's greatest investment lies in building generations of educated and knowledgeable youth."

At Pinnacle American School, we remain committed to this vision, building learners who are proud, purposeful, and prepared for the future.

*Warm regards,  
Aisha Ashraf  
School Principal*

# تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

مرحبًا بعودتكم بعد إجازة منتصف الفصل الدراسي!

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

أعزائنا أولياء الأمور،

يسعدنا الترحيب بعائلات مدرسة بينكل بعد إجازة منتصف الفصل الدراسية المريحة. نأمل أن تكونوا قد استمتعتم بوقت ممتع مع العائلة، وأن يعود طلابنا وهم منتعشون ومستعدون ومتحمسون لمواصلة التعلم والنمو.

نود أن نعرب عن شكرنا الجزيل لدعمكم المستمر خلال اختبارات MAP الأخيرة. إن تشجيعكم وتعاونكم في المنزل قد أحدث فرقًا كبيرًا. ويسرنا أن نشارككم أن الطلاب أظهروا نموًا وتقدمًا ملحوظًا، مما يعكس جهودهم ومشاركتم الفعالة.

نود الإشارة إلى أن جلسات تعويض اختبارات MAP ستُعقد هذا الأسبوع للطلاب الذين تغيبوا عن الاختبارات.

الاختبارات القادمة

ستبدأ اختبارات ABT (المعيارية للغة العربية) يوم الاثنين، 27 أكتوبر 2025.

وسيتم إصدار تعميمات إضافية وإرشادات قريبًا. نرجو من أولياء الأمور مساعدة الأطفال على الاستمرار في القراءة، والمراجعة، والحفاظ على روتين الراحة استعدادًا لهذه الاختبارات.

الأنشطة اللاصفية تبدأ يوم الخميس، 23 أكتوبر

يسرنا الإعلان عن استئناف الأنشطة اللاصفية (ECAS) يوم الخميس، 23 أكتوبر 2025.

• الصفوف 1-6: كل يوم خميس (الحصّة الأخيرة)

• KG1 & KG2: كل يوم جمعة (الحصّة الأخيرة)

يمكن للطلاب الاختيار من بين مجموعة رائعة من الأنشطة:

• نادي الدراما / المسرح والخطابة العامة

• نادي الفنون والحرف اليدوية

• كرة الريشة (بادمنتون)

• جلسات القراءة والقصص باللغة العربية

• فريق كرة القدم

• نادي الموسيقى والإيقاع

• نادي الروبوتات

• نادي القراءة / الصحافة المدرسية / جريدة المدرسة

• تلاوة القرآن والتجويد

# تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

لماذا تعتبر الأنشطة اللاصفية مهمة:

تلعب الأنشطة اللاصفية دورًا حيويًا في التنمية الشاملة للطفل، حيث تساعد الطلاب على:

- بناء الثقة بالنفس والإبداع ومهارات التواصل
  - تطوير العمل الجماعي والقيادة والانضباط
  - تطبيق ما تعلموه في الصف على تجارب الحياة الواقعية
  - اكتشاف اهتمامات ومواهب جديدة تثري حياتهم المدرسية
- في مدرسة بينكل، نؤمن بأن التعلم يتجاوز حدود الصف الدراسي، وتوفر هذه الأندية منصة لكل طفل للتألق والتميز.

الشراكة بين المنزل والمدرسة: كيف يمكن للآباء دعم أبنائهم مع دخولنا نصف الفصل الدراسي الجديد، إليكم بعض التذكيرات المهمة لمساعدة أطفالكم على النجاح:

- الالتزام بالمواعيد: يرجى التأكد من وصول الطفل إلى المدرسة في الوقت المحدد كل صباح.
- الزي المدرسي: يجب على الطلاب ارتداء الزي المدرسي الرسمي والمرتب، بما في ذلك الأحذية المناسبة والعناية بالمظهر العام.
- التغذية الصحية: يرجى تجهيز وجبات خفيفة وغداء مغذية، وتجنب المشروبات الغازية، الشوكولاتة، أو رقائق البطاطس قدر الإمكان.
- الواجبات والقراءة: شجعوا أطفالكم على القراءة المنتظمة ومراجعة أعمال الصف لتعزيز عادات التعلم.
- التفكير الإيجابي: احتفلوا بالجهود والمثابرة، فهما أساس التعلم مدى الحياة.

نظرة مستقبلية

مع اقتراب احتفالات اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة، سنواصل تكريم روح وطننا، ووحدته، وثقافته، ورؤيته للمستقبل. وستساعد الدروس والتجمعات الطلاب على تقدير تراث الإمارات في الماضي وابتكارها في الحاضر.

وفي كلمات الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان، مؤسس دولة الإمارات: "أعظم استثمار لأي دولة يكمن في بناء أجيال متعلمة وواعية."

في مدرسة بينكل الأمريكية، نظل ملتزمين بهذه الرؤية، بنمي طلابًا فخورين، وواعين، ومستعدين لمستقبلهم.

مع تحياتي،  
عائشة أشرف  
مديرة المدرسة